

LETTER NUMBER 313

1 1844-02-29

2 Monsieur le Supérieur de l'Institution des Joséphites Rue du Canal Bruxelles

L. st. J. M. J.

Monsieur le Supérieur

Veillez remettre l'incluse à son adresse, après en avoir pris lecture et l'avoir fermée. Ne vous ayant rien dit de cette affaire, dans ma dernière lettre, parceque la décision n'était pas arrêtée, je pense qu'il convient que vous connaissiez notre réponse, avant que j'aie besoin de vous écrire de nouveau et aussi afin que Mr Van Genechte sâche que je vous en ai informé.

Prions avec zèle notre auguste Patron et tâchez de communiquer à vos élèves une grande dévotion à St Joseph, pendant le mois qui commence demain.

Votre toujours bien dévoué Père en J. C.

29 fév. 1844

C. G. V. C.

29 February 1844

To the Superior of the Josephite Institution, Rue du Canal, Brussels

Praised be Jesus, Mary and Joseph

Dear Superior,

Be so good as to pass the enclosed on to its addressee after reading it and re-sealing it. Not having told you anything about this business in my last letter, because the decision had not been taken, I think it is appropriate that you know of our reply before I might need to write to you again and also so that Mr Van Genechte might know that I have informed you.

Pray with zeal to our august Patron and try to pass on to your pupils a great devotion to St Joseph throughout the month which begins tomorrow.

Your ever devoted Father in Jesus Christ,

29 February 1844

C. G. V. C.